
Zapisnik
s 5. sjednice Partnerskog vijeća manjeg urbanog područja Koprivnica

Sjednica je održana dana 4. svibnja 2023. godine s početkom u 8,10 sati.
Sjednici su prisustvovali članovi prema priloženoj potpisnoj listi.

Sjednicu otvara predsjednik Partnerskog vijeća Dario Jembrek, pozdravlja sve prisutne, predstavlja da je 
na sjednici gđa. Ksenija Ostriž, zamjenica gradonačelnika Grada Koprivnice i gđa. Kristina Cvitić, 
zamjenica pročelnika Službe ureda gradonačelnika te predlaže sljedeći 

Dnevni red:

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice,
2. Razmatranje dopune Nacrta Strategije razvoja manjeg urbanog područja Koprivnica za 

financijsko razdoblje 2021. – 2027. i Nacrt Akcijskog plana Strategije razvoja manjeg urbanog 
područja Koprivnica za financijsko razdoblje 2021. – 2027.,

3. Davanje pozitivnog mišljenja na Nacrt Strategije razvoja manjeg urbanog područja Koprivnica za 
financijsko razdoblje 2021. – 2027. – verzija III.

4. Davanje pozitivnog mišljenja na Nacrt Akcijskog plana Strategije razvoja manjeg urbanog 
područja Koprivnica za financijsko razdoblje 2021. – 2027. – verzija III.

5. Razno. -

Dnevni red se usvaja jednoglasno.

AD1. prelazi na prvu točku dnevnog reda, po navedenoj točki nema rasprave stoga predsjednik daje 
Zapisnik na usvajanje. Zapisnik je jednoglasno usvojen.

AD2. Predsjednik u ovoj točki uvodno daje riječ gđi. Ostriž, zamjenici gradonačelnika Grada Koprivnice 
kako bi prisutne članove vijeća ukratko upoznala s izmjenama u Nacrtu Strategije razvoja manjeg urbanog 
područja Koprivnica za financijsko razdoblje 2021. – 2027. – verzija III. Svi prisutni prethodno su primili 
prijedlog Nacrta Strategije razvoja manjeg urbanog područja Koprivnica za financijsko razdoblje 2021. – 
2027. – verzija III. s izmjenama u dijelu popisa strateških projekata. U Nacrtu Strategije razvoja manjeg 
urbanog područja Koprivnica za financijsko razdoblje 2021. – 2027. – verzija III. postavljena su 3 strateška 
projekta koja su usuglašena nakon 2 kruga pregovora s Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova 
Europske unije. Osnovna razlika je u tome što je Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova Europske unije 
odredilo da strateški projekti moraju imati širi utjecaj na manje urbano područje Koprivnica, a taj kriterij 
zadovoljavaju tri projekta. Prvi projekt je „Unaprjeđenje sustava javnog prijevoza na Urbanom području 
Koprivnica“ koji obuhvaća implementaciju nove usluge električnog autobusnog prijevoza BusKO na razini 
manjeg urbanog područja Koprivnica, opremanje i uređenje autobusnih stajališta i širenje sustava dijeljenih 
bicikala BicKO na manje urbano područje Koprivnica. Drugi projekt za koje je Ministarstvo regionalnog 
razvoja i fondova Europske unije navelo da je izrazito važno je „Građenje i opremanje kompleksa tržnice i 
polivalentnog centra“ jer poljoprivrednici, mali obiteljski obrtnici i ostali svoje proizvode i poslovanje 
obavljaju na tržnici u Koprivnici, a projektom će im se unaprijediti rad na način da će im se osigurati bolji 
uvjeti kroz nove prostore, skladišta, hladnjaču. A polivalentni centar u smislu HUB-a za udruge i knjižnice 
okuplja udruge s urbanog područja i korisnike knjižnice koja je županijska knjižnica te pruža svoje usluge 
i za šire područje od manjeg urbanog područja Koprivnica. Također, ovaj projekt je povezan s projektom 
„Unaprjeđenje sustava javnog prijevoza na Urbanom području Koprivnica“ iz razloga što će pokraj tržnice 
biti i glavni terminal za BusKo autobusni prijevoz što građanima urbanog područja Koprivnica omogućuje 
bolju povezanost s tržnicom, knjižnicom, HUB-om za udruge, ali i ostalim institucijama poput bolnice, 
policije i slično. Treći projekt „Znanstveno-inovacijski park“ zanimljiv je Ministarstvu jer se radi o 
brownfield području i omogućuje širenje znanstveno-obrazovnih programa za studente s manjeg urbanog 
područja Koprivnica.
Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova Europske unije prethodno navedene strateške projekte vezane 
za pješačko-biciklističke staze i područje kulture smatra da su lokalnog karaktera i da kao takvi ne 
predstavljaju utjecaj na šire područje manjeg urbanog područja Koprivnica. 
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Navedena tri strateška projekta biti će sufinancirati metodom direktnog ugovaranja dok će se za pješačko-
biciklističke staze i projekte iz područja kulture raspisati otvoreni javni pozivi, vjerojatno tijekom 2024. 
godine, koji će kroz proces prioritizacije biti ocijenjeni i sufinancirani. Stoga svi zajedno sada imamo 
dovoljno vremena za pripremu projektne dokumentacije.
Ujedno, Ministarstvo nam je ponudilo, ako će nam biti potrebno, JASPERS tehničku pomoć u pripremi i 
provedbi projekata.

Predsjednik Dario Jembrek pozvao je prisutne na raspravu. 
Nitko se nije javio za raspravu.

AD3. Predsjednik Dario Jembrek otvorio je raspravu na treću točku dnevnog reda „Davanje pozitivnog 
mišljenja na Nacrt Strategije razvoja manjeg urbanog područja Koprivnica za financijsko razdoblje 2021. 
– 2027. – verzija III.
Nitko se nije javio za raspravu.

Predsjednik Dario Jembrek dao je na glasanje donošenje pozitivnog mišljenja na Nacrt Strategije razvoja 
manjeg urbanog područja Koprivnica za financijsko razdoblje 2021. – 2027. – verzija III. Jednoglasno je 
doneseno Pozitivno mišljenje na Nacrt Strategije razvoja manjeg urbanog područja Koprivnica za 
financijsko razdoblje 2021. – 2027. – verzija III.

AD4. Predsjednik Dario Jembrek pozvao je na raspravu članove vijeća na Nacrt Akcijskog plana Strategije 
razvoja manjeg urbanog područja Koprivnica za financijsko razdoblje 2021. – 2027. – verzija III.
Nitko se nije javio za raspravu.

Predsjednik Dario Jembrek dao je na glasanje donošenje pozitivnog mišljenja na Nacrt Akcijskog plana 
Strategije razvoja manjeg urbanog područja Koprivnica za financijsko razdoblje 2021. – 2027. – verzija III. 
Jednoglasno je doneseno Pozitivno mišljenje na Nacrt Akcijskog plana Strategije razvoja manjeg urbanog 
područja Koprivnica za financijsko razdoblje 2021. – 2027. – verzija III. 

AD5. Predsjednik Dario Jembrek pozvao je članove vijeća na raspravu. 
Gđa. Ksenija Ostriž ukratko je informirala članove Partnerskog vijeća o narednim koracima, a to je da 
sredinom svibnja očekujemo Odluku Ministarstva regionalnog razvoja i fondova Europske unije o 
sufinanciranju manjeg urbanog područja Koprivnica, u rujnu s Ministarstvom očekujemo potpisivanje 
Sporazuma za sufinanciranje manjeg urbanog područja Koprivnica, a tijekom 2024. objavljivanje javnih 
poziva. A moguće je da ćemo tijekom tog perioda primiti i sufinanciranje troškova koje smo do sada 
utrošili na izradu SRUP-a, Akcijskog plana, tehničku podršku i dio troškova plaća.

Nitko se dalje nije javio za raspravu te je predsjednik Dario Jembrek zatvorio sjednicu Partnerskog vijeća.

Sjednica je završila u 8,28 sati. 

Predsjednik Partnerskog vijeća manjeg urbanog 
područja Koprivnica:

Dario Jembrek, dipl. ing. el.

KLASA: 001-01/22-02/0001
URBROJ: 2137-1-03-03/2-23-25
Koprivnica, 12.05.2023.
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